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OBVESTILO O ŠOLSKEM PREVOZU UČENCEV V ŠOL. L. 2010/11 

 
Na podlagi sklepa 3. seje sveta staršev se je oblikovala delovna skupina za spremembo odhoda popoldanskega 
avtobusa vsaj dvakrat v popoldanskem času. S strani sveta staršev sta bili v delovno skupino imenovani ga. 
Andreja Gorenc in ga. Barbara Kotar Palčič. 17. marca 2010 je skupina predstavnic sveta staršev, predstavnikov 
LPP, MOL, viške policije, republiškega sveta za preventivo v cestnem prometu in vodstva šole opravila ogled 
trase šolskega avtobusa. Skupina je ugotovila, da je Tržaška cesta zelo obremenjena cesta, nekatera križišča so 
bolj nevarna (Dolgi most), prehodi za pešce so dovolj vidni in pregledni, niso pa vsi neposredno pri postajališču 
avtobusa. Učenci, ki stanujejo južno  od Tržaške ceste  in v Zg. Logu, morajo ob povratku iz šole domov z 
medkrajevnimi avtobusi (npr. vrhničan) prečkati Tržaško cesto. Zaradi različnih mnenj o smotrnosti spremembe 
organizacije prevoza iz šole domov je bil sprejet sklep, da šola pripravi analizo odhodov učencev domov po urah 
in se po vrnitvi gospoda iz mestnega sveta za preventivo v cestnem prometu, ki je najboljši poznavalec viških 
razmer, iz bolniške opravi še en ogled v manjši zasedbi. 
Ta je bil zatem  opravljen 7. maja 2010.  V skupini je bil predstavnik MOL, mestnega sveta za preventivo v 
cestnem prometu in vodstva šole. Skupina se je strinjala, da je za prihod domov bolj varno organizirati dodaten 
prevoz kot sta predlagali predstavnici sveta staršev in s tem izenačiti pogoje o varnem prihodu v šolo in domov 
za učence, ki se vozijo z organiziranim prevozom ob 16. uri. Organiziran prevoz zagotavlja vstopanje in 
izstopanje učencev na desni strani avtobusa, na desni strani Tržaške ceste v obe smeri, saj avtobus naredi krožno 
vožnjo (obrat pri vrtnariji za gostilno Kopač). 
Glede na kriterije, ki opredeljujejo varno pot, je na Tržaški urejen peš hodnik (pločnik) v celotni dolžini, kar bi 
bil lahko razlog celo za ukinitev prevoza, če nekateri odseki ne bi bili opredeljeni kot nevarna pot. Predlog je bil, 
da se MOL dogovori s prevoznikom in osnovno šolo za dodaten prevoz in uro, svet za preventivo pa bo na 1. seji 
komisije zadevo obravnaval. Predstavnik MOL-a Gregor Debevec  je opozoril, da je tak prevoz s strani MOL 
možno sprejeti  vendar je opozoril, da MOL ne bo več financiral nakupa mesečnih vozovnic za učence, ki za 
vračanje iz šole uporabljajo redne avtobuse mestnega ali primestnega potniškega prometa – kakakor je trenutno 
urejeno. MOL bo torej financiral ali dodatna dva  šolska avtobusa v popoldanskem času – ali mesečne vozovnice  
za redni javni promet -obojega hkrati pa ne. .  
Svet staršev se je s tem seznanil na 4. seji (11.5.2010) in v 6. točki zapisnika potrdil predlog, da bi učence čakal 
poseben avtobus za odhod domov, glede na šolski urnik in ni imel pomislekov o nadaljevanju aktivnosti. 
Vodstvo šole je obvestilo MOL (9.6.2010) in starše na roditeljskih sestankih o predlogu za zamenjavo obstoječe 
organizacije prevozov na poti iz šole domov. Šola je na podlagi analize letošnjih odhodov domov predvidela dva 
avtobusa in to ob 12.45 in 13.45 izpred Modrega vrtca z enako traso kot sedaj vozi avtobus ob 16. uri. S tem je 
pogojena ukinitev plačanih mesečnih (elektronskih) vozovnic, Za  vožnje na javnih avtobusnih linijah od doma 
proti šoli oziroma za popoldanske dejavnosti bi (bodo) morali učenci sami kriti stroše prevoza. Ob 16. uri 
avtobus ostaja tako kot je letos. 
Na svetu šole (21.6.2010) je bilo izraženo ogorčenje staršev, ki ne želijo sprememb organizacije prevozov in 
ukinitve plačanih elektronskih vozovnic. Bila je sprejeta pobuda, da vodstvo šole preveri dejansko mnenje 
večine staršev o eni ali drugi obliki prevozov. S to pobudo je ravnateljica 22.6. 2010 seznanila predsednika sveta 
staršev g. Branko Pavlina, ki  pobudo sprejema. Starši učencev, ki se vozijo v šolo naj na podlagi vprašalnika 
večinsko odločijo, katero ureditev prevoza iz šole  želijo za svoje otroke.  
  
MOL bo zaradi različnih zahtev in težav s prevozi med ljubljanskimi šolami v začetku julija sklical vse 
ljubljanske ravnatelje in sprejel enotna merila za vse ljubljanske šole. Na podlagi vašega odgovora na spodnje 
vprašanje bo ravnateljica lahko objektivno zastopala mnenje OŠ Vič. V kolikor želite še kakšno informacijo 
pokličite g. Možino  Vprašalnik vrnite takoj razredniku ali v tajništvo. Upoštevani bodo vprašalniki,  prispeli v 
tajništvo šole do 30. junija 2010.  
 
Hvala za sodelovanje in lep pozdrav. 
 
 
Obvestilo sestavil : Stojan Možina, pomočnik ravnateljice  
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